
Zápis č. 15/17‐20(216) 
z mimořádného zasedání Akademického senátu FCH VUT v Brně 

konaného 25. září 2018, 14:00 hodin 
zasedací místnost děkanátu FCH 

 
Přítomni:  Diviš, Flegr, Kalina, Komendová, Krajčovič, Obruča, Opravil, Palovčík, Pilátová, 

Pořízka, Sedláček, Szotkowski, Šimončičová, Šintajová. 
Omluveni:    Hároniková. 
Hosté:     Hladík, Weiter. 

Program: 

1. Dokument „Pravidla sestavení rozpočtu a hospodaření Fakulty chemické VUT v Brně pro 
kalendářní rok 2019“ 

2. Různé 
 
 
Předseda AS FCH VUT přivítal přítomné a zahájil zasedání. S navrženým programem všichni 
souhlasili. 
 
AD 1)  
Dokument  byl  projednán  na  minulém  zasedání  AS  FCH;  předseda  se  dotázal,  zda  se 
neobjevily  dodatečné  dotazy  či  připomínky.  Nikdo  se  nepřihlásil,  proto  bylo  přistoupeno 
k hlasování o uvedeném dokumentu.  
Hlasování: 
  Pro:     14 
  Proti:    0 
  Zdržel se:   0 
Usnesení: Akademický senát AS FCH VUT v Brně schvaluje dokument „Pravidla  sestavení 
rozpočtu a hospodaření Fakulty chemické VUT v Brně pro kalendářní rok 2019“. 
 
 
AD 2)  
Předseda AS FCH VUT v Brně otevřel diskuzi. 
 
Děkan fakulty, prof. Weiter 

 Poděkoval  Akademickému  senátu  za  schválení  dokumentu  a  informoval  o  dalším 
postupu: již ve čtvrtek 27. 9. 2018 začnou probíhat jednání s řediteli ústavů. 

 Další  oblasti:  Předpokládá  se  předložení  akreditačních  materiálů  habilitačních  a 
profesorských řízení v oborech: 

o Makromolekulární chemie 

o Potravinářská chemie 

o Fyzikální chemie 

Materiály budou předloženy v řádné předkládací lhůtě tak, aby mohly být Akademickým 
senátem projednány na  řádném  zasedání dne 23. 10. 2018  a následně předloženy  ke 
schválení Vědecké radě fakulty dne 24. 10. 2018. 
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Dr. Pilátová 

 Žádá, aby byla do příštího akademického roku zvážena možnost konání imatrikulací ještě 
před  zahájením  semestru,  aby  nebyla  narušena  výuka.  Reaguje  děkan:  Tato možnost 
byla zvažována již i letos, ale jiné řešení nebylo možné z důvodu konání konference. Nyní 
již  fakulta disponuje  i druhou velkou posluchárnou; předpokládá  se  tedy,  že pro příští 
rok  bude  snadnější  nalézt  optimální  řešení.  Zvažuje  se  i  obecně  nový  koncept 
imatrikulací. 

 

Dr. Sedláček 

 Položil dotaz,  jaký  je časový horizont dalších kroků, které mají následovat po schválení 
pravidel  rozpočtu  pro  rok  2019,  zejména  příprava  a  schválení  nového  organizačního 
řádu.  Reaguje  děkan:  Předpokládá  se,  že  věcná  část  bude  připravena  do  konce 
kalendářního  roku  tak, aby případné  změny mohly být účinné od 1. 1. 2019, nicméně 
z hlediska  formálního bude  ještě pravděpodobně potřeba učinit další  změny,  které  se 
mohou provádět až v návaznosti na nový Statut fakulty (podléhá schválení AS VUT).  

 Kdy bude vypsáno výběrové řízení na ředitele CMV? Reaguje děkan: Znění inzerátu bude 
finalizováno pravděpodobně v průběhu příštího týdne. 

 

Předseda AS, doc. Diviš 

 Upozornil, že z důvodu nově umístěné vzduchotechniky (nejspíše z rekonstruované P1) 
pod okny místnosti 3096 nelze v této místnosti větrat (hluk, proud teplého vzduchu), což 
ztěžuje pracovní podmínky. Reaguje děkan: Záležitost bude přezkoumána.  

 
Další příspěvky do diskuze nebyly; předseda AS FCH tedy poděkoval všem za účast. 
Následující zasedání bude řádné a uskuteční se dne 23. 10. 2018 ve 14:00 hodin. 
 
Brno, 25. 9. 2018           
Zapsala: Mgr. Ilona Pipková           
 
 

 
 
............................................                                                    ……………………………………………. 
Kristína Šintajová              Mgr. Renata Komendová, Ph.D. 
Předsedkyně SK AS FCH          Předsedkyně KAP AS FCH 
     
 
 

..…………………………………. 
doc. Ing. Pavel Diviš, Ph.D. 

Předseda AS FCH 


